中词库 / www.zciku.com
[bookmark: _Toc1]教师节贺卡英文祝福短信
来源：网络  作者：静谧旋律  更新时间：2025-01-18
平凡了一生也伟大了一生，操心了一声也快乐了一生。功不可没却从未争功，劳有所得却从不计较得失。这就是老师，蜡炬成灰泪始干!本文是为您搜集的《教师节贺卡英文祝福短信》，欢迎大家阅读与评价！【篇一】 1、A sweet and lovely g...
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【篇一】
1、A sweet and lovely gift to my favorite teacher、
献上一份甜蜜又可爱的礼物给我最敬爱的老师
2、You taught me to aim for success and to accept failure with courage、Happy Teacher\'s Day、
您教导我们追求成功并有勇气接受失败。祝教师节快乐!
3、Our beloved teacher， you are the spring shower that moistens our hearts、 The love and care you have given us will encourage us to go through a long and arduous journey、
亲爱的老师，您就象那春天的细雨，滋润着我们的心田。您给予我们的爱和关怀将鼓舞着我们走过艰难困苦、
4、The whole secret of the teacher‘s force lies in the conviction that men are convertible、
教师力量的全部秘密，就在于深信人是可以改变的。
5、It”s your day， Teacher、 Have a great day!
老师，这是属于您的日子，祝您愉快。
6、You are a special person in our life、We all love you， Sir!
你是我们生命中很特别的一个人，老师，我们都敬爱您。
7、You have been a qualified teachers and even better friend、 Thank you for all that you have done、
您不仅是一位合格的教师，更是一位好朋友，谢谢您所做的一切。
8、Dear teacher， thank you for illuminating my voyage of life with your own light of life、 My grateful sentiments come from the bottom of my heart、
老师，感谢您用自己的生命之光，照亮了我人生的旅途，对您我满怀感谢之情。
9、My heartfelt thanks to you， dear teacher、 On the voyage of life， you have kindled the light of hope for me、 What you have done enriches my mind and broadens my view、 On this day I honour you sincerely、
亲爱的老师，向您表达我最衷心的感谢。在人生旅途上，您为我点燃了希望之光，您所做的一切润泽了我的心灵，开阔了我的视野。今天我向您致以崇高的敬意。
10、Thank you for making learning not a dull thing but a great joy.
感谢您使我们把枯燥的学习变成了巨大的乐趣!
11、You are not only a good teacher but our close friend. Thank you for helping us make something of our lives.
您不仅是一位好老师，也是我们亲密的朋友，谢谢您帮助我们奋发有为。
12、Our beloved teacher, you are the spring shower that moistens our hearts. The love and care you have given us will encourage us to go through a long and arduous journey.
【篇二】
students everywhere, kindness deep as the sea, I wish good health teacher!
桃李满天下，恩情似海深，祝老师身体健康！
a festival, though not in the spring, but spring. Teacher, your holiday best, this day, your garden\'s flowers are in full bloom!
一个节日，虽然不在春天，却春意盎然。老师，您的节日最美，这一天，满园的百花都为您盛开！
mountain unwavering, constant flow of clear water, my teacher grace, heart stay forever!
高山不移，碧水常流，我师恩泽，在心永留！
teacher, you work hard, every school is the first to you, and the last batch of home is your day as a teacher, parent I wish you glory in the educational career!
老师，你辛苦了，每次第一批到校的是你们，而最后一批回家的又是你们,“一日为师，终身为父”祝你们在教育事业上再创辉煌！祝福语
a picture of simple face, which both hard hands, as tirelessly cultivating the flowers and the gardener in your season, I wish you a happy holiday!
那一张张朴实的面孔，那一双双辛勤的双手，为培育祖国的花朵而不辞辛劳的园丁，在您的季节里，祝你们节日快乐！
You are like a third parent. We all love you and respect you.
您就象我们的家长，我们都敬爱您。除夕短信
The primary purpose of education is not to teach you to earn your bread, but to make every mouthful sweet.——James Angel
教育最主要的目的，不是教你懂得如何谋生，而是使每个人生活得更香甜。——安吉儿
We all like having you as our teacher. You have our respect and gratefulness.
我们喜欢您做我们的老师，我们尊敬您、感激您。
This is Teachers\' Day and a time to be grateful to all teachers. This profession deserves the special recognition and respect. There is no more appropriate time than this to honour you and others in your chosen field. You have my eternal gratefulness. Have a happy Teachers\' Day.
时逢教师节，是向所有教师表达谢意的日子。这个职业值得受到特别的重视和尊重。此刻是向您及您的同行们致敬的时机。我永远感激您。祝节日快乐！
In this special holiday, we would like to tell you: the teacher, you work hard, I wish the teacher can music of life, to laugh test!
在这特殊的节日里，我们想对您说：老师，您辛苦了，祝老师能以乐对人生，以笑对考验！
like the whole world of horses, with the sun brilliant!
愿全天下的伯乐，能与太阳一样灿烂辉煌！
There is a feeling in the world beyond the family, friendship. That teachers care and concern for our feelings, our feelings carefully taught. I sincerely wish all the best teachers, always healthy, always HAPPY!
世界上有一种情，超越了亲情、友情。那就是老师对我们无微不至的关怀之情，对我们细心教导之情。我真心祝福老师万事如意、永远健康，永远HAPPY!
teacher, you are like a candle, set himself on fire to illuminate others, like the spring silkworm Tujin black hair, in order to get the younger generation to climb the peak of science and the Golden Key, you are pale hair, devoting the effort. In the occasion of Teacher\'s Day I wish you good health and good luck!
老师，您就像是蜡烛，点燃自己，照亮别人，也像吐尽青丝的春蚕，为了让年轻一代得到攀登科学顶峰的“金钥匙”，您煞白了头发，费尽了心血。在教师节之际祝您身体健康、万事如意！
I wish you a teacher health and good luck, success in work, happy over every minute, every day happy too!
祝各位老师身体健康、万事如意、工作顺利、开开心心过每一分钟，高高兴兴过每一天！
teachings, such as spring, Shien deep as the sea, students everywhere, Chunhui four times!
教诲如春风，师恩似海深，桃李满天下，春晖遍四方！
I wish the teacher students everywhere, the heart is good, all is well
祝老师桃李满天下，心好，一切都好。
We are more thankful than we can express.
对您的谢意，我们无法用语言来表达。
You have been a qualified teachers and even better friend. Thank you for all that you have done.
您不仅是一位合格的教师，更是一位好朋友，谢谢您所做的一切。
Education is not the filling of a pail, but the lighting of a fire.
教育不是灌满一桶水，而是点燃一团生命的火焰。
The man who can make hard things easy is the educator.
能使艰难之事变得容易的人是教育者。
Send you our everlasting feeling of gratefulness and thankfulness on this special day.
在这特别的日子谨向您致以我们永恒的感激之情。
A teacher affects eternity; he can never tell where his influence stops.——Henry Adams
一个教师对人的影响是永恒的。——亚当斯
It is the most appropriate time to show you our thanks.
现在是向您表达感激之情最为恰当的时刻。
This small gift is only a tiny token of our gratefulness. We all want to thank you.
这件小小的礼物略表我们的感激之情。我们大家都很感谢您。
I am truly grateful to you for what you have done.
我深深地感激您所做的一切。
first day of school, I know your new teacher. When I see you feel so warm, warm. In three years you will let us grow into a more sturdy trees. No matter whether I will be tall and straight trees, or low shrubs. Teacher, I will pay tribute to your life green. I hope our youth will always be with you the joy, Teacher\'s Day approaching, my dear teacher, I wish you good health and good luck!
开学的第一天，我认识了您，新老师。当我见到你就觉得是那么亲切、温暖。你会在三年中让我们长成更粗壮的小树。将来无论我会成为挺拔的乔木，还是低矮的灌木。老师，我都将以生命的翠绿向您致敬。愿我们的青春的欢乐永远伴随着你，教师节来临之际，亲爱的老师，祝您身体健康、万事如意！
teacher, you are hard gardener, nurturing the seeds of those of us so that we take root, grow! You are the architects of the future, brick by brick of hard work!You are the light of candles to illuminate us, but just not light up themselves. Today, we are blessed with a sincere thank you! Teacher, your hard work! I wish the teacher students everywhere!
老师，您是辛勤的园丁，培育了我们这些种子，使我们生根发芽，茁壮成长！您是未来的建筑师，一砖一瓦的辛勤工作！您是点燃的蜡烛，照亮着我们，却唯独没有照亮自己。今天，我们用真诚的祝福感谢您！老师，您辛苦了！祝老师桃李满天下！
I wish every teacher could have a sunny smile, a healthy body, you are a miracle worker, you feed us, and we deeply thank you!
祝老师能每天拥有阳光般的笑容、健康的身体，您是创造奇迹的劳动者，是您哺育了我们，我们深深感谢您！
teacher, if you are a beautiful sky of the sun, we are underground lovely grass, is that you give us new life. Your day and night to help us take care of us, your hard work!
老师，如果您是天上美丽的太阳，我们就是地下可爱的小草，是您给予我们新的生命。您日夜不停的帮助我们，照料我们，您辛苦了！
Dear teacher, thank you for illuminating my voyage of life with your own light of life. My grateful sentiments come from the bottom of my heart.
老师，感谢您用自己的生命之光，照亮了我人生的旅途，对您我满怀感谢之情。祝福语大全
We wish to show our gratitude and thanks with a small gift. Happy Teacher\'s Day!
我们送您一件小礼物，以表我们对您的感激之情。教师节愉快！
You are like a third parent. We all love you and respect you.
您就象我们的家长，我们都敬爱您。
The primary purpose of education is not to teach you to earn your bread, but to make every mouthful sweet.——James Angel
教育最主要的目的，不是教你懂得如何谋生，而是使每个人生活得更香甜。——安吉儿
We all like having you as our teacher. You have our respect and gratefulness.
我们喜欢您做我们的老师，我们尊敬您、感激您。
You are the winter of charcoal, is the heat in the shade umbrella, a stepping stone to turbulence is the beacon light amid the fog - a teacher, ah, your words and deeds, and educating people well and others with willingness and memorable!
您是严冬的炭火，是酷暑里的浓荫伞，湍流中的踏脚石，是雾海中的航标灯——老师啊，您言传身教，育人有方，甘为人梯，令人难忘！
You are not actors, but to attract the attention of our hunger and thirst; you are not a singer, ding-dong sound allows the springs of knowledge, sing beautiful songs; you are not a sculptor, but groups of young people in shaping the soul ... .. the teacher ah, how can I put you forget!
您不是演员，却吸引着我们饥渴的目光；您不是歌唱家，却让知识的清泉叮咚作响，唱出迷人的歌曲；您不是雕塑家，却塑造着一批批青年人的灵魂…..老师啊，我怎能把你遗忘！
If I can fighting blue sky, when you gave me to take off; If I hit the wave of warriors that try their hand that you gave me the strength, if I is not quenched the torch that you gave me youth\'s bright!
假如我能搏击蓝天，那时您给了我腾飞的翅膀；假如我是击浪的勇士，那是您给了我弄潮的力量，假如我是不灭的火炬，那是您给了我青春的光亮！
teacher, your hard work! You let me know that Nothing is impossible to a willing heart!
老师，您辛苦了！您让我知道“Nothing is impossible to a willing heart” ！
grateful for your words a thousand words can not express late, for your blessings of heavenly years will not change, the teacher, I wish you good luck!
对您的感激千言晚语也无法表达，对您的祝福百千万年也不会改变，老师，祝您万事如意！
【篇三】
1. One good teacher in a lifetime may sometimes change a delinquent into a solid citizen.
一个好教师具有化腐朽为神奇的力量。
2. Thank you for making learning not a dull thing but a great joy.
感谢您使我们把枯燥的学习变成了巨大的乐趣。
3. Send you our everlasting feeling of gratefulness and thankfulness on this special day.
在这特别的日子谨向您致以我们永恒的感激之情。
4. You have been a qualified teachers and even better friend. Thank you for all that you have done.
您不仅是一位合格的教师，更是一位好朋友，谢谢您所做的一切。
5. We are all grateful to you. Without your unselfish dedication could we achieve no success today.
谢谢您，老师！没有您无私的奉献，就不会有我们今天的成功。
6. Dear teacher， thank you for illuminating my voyage of life with your own light of life. My grateful sentiments come from the bottom of my heart.
老师，感谢您用自己的生命之光，照亮了我人生的旅途，对您我满怀感谢之情。
7. Dear Teacher，Thanks for inspiring me and for igniting my imagination，For instilling a love towards learning.Happy Teacher‘s Day！
亲爱的老师，感谢您启发我的想象力，引导我热爱学习。教师节快乐！
8. No one deserves a bigger thank you than you. One day is hardly enough to show our gratitude.
没有人比您更值得如此深厚的谢意。仅这一天远不足以表达我们对您的感激之情。
9. Our beloved teacher， you are the spring shower that moistens our hearts. The love and care you have given us will encourage us to go through a long and arduous journey.
亲爱的老师，您就象那春天的细雨，滋润着我们的心田。您给予我们的爱和关怀将鼓舞着我们走过艰难困苦。
10. Our beloved teacher， you are the spring shower that moistens our hearts. The love and care you have given us will encourage us to go through a long and arduous journey.
亲爱的老师，您就象那春天的细雨，滋润着我们的心田。您给予我们的爱和关怀将鼓舞着我们走过艰难困苦。
11. I wish every teacher could have a sunny ， a healthy body， you are a miracle worker， you feed us， and we deeply thank you！
祝老师能每天拥有阳光般的笑容、健康的身体，您是创造奇迹的劳动者，是您哺育了我们，我们深深感谢您！
12. My heartfelt thanks to you， dear teacher. On the voyage of life， you have kindled the light of hope for me. What you have done enriches my mind and broadens my view. On this day I honour you sincerely.
亲爱的老师，向您表达我最衷心的感谢。在人生旅途上，您为我点燃了希望之光，您所做的一切润泽了我的心灵，开阔了我的视野。今天我向您致以崇高的敬意！
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